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Zapytania 

 

W związku z zapisami Zarządzenia nr 17 Burmistrza Miasta Kętrzyn z dnia 17 stycznia 

2019 roku w sprawie powołania Rady Biznesu przy Burmistrzu Miasta Kętrzyn zwracam się z 

następującymi pytaniami: 

1. Ile odbyło się posiedzeń Rady Biznesu od początku jej kadencji i w jakich terminach? 

2. Czy posiedzenia Rady Biznesu odbywały się raz na kwartał? 

3. Na czyj wniosek były zwoływane poszczególne posiedzenia Rady Biznesu? 

4. Czy z posiedzeń Rady Biznesu sporządzane były protokoły? Jeśli tak, to wnoszę o 

przesłanie na mój adres mailowych skany wszystkich protokołów. 

5. Ile uchwał podjęła Rada Biznesu i w jakich tematach? 

Z zapisów powołanego wyżej Zarządzenia wynika, że kadencja Rady Biznesu zakończyła się 17 

stycznia br. Na chwilę obecną w Biuletynie Informacji Publicznej nie ma żadnego Zarządzenia 

Burmistrza Miasta Kętrzyn w sprawie powołania Rady Biznesu przy Burmistrzu Miasta Kętrzyn na 

kolejną kadencję. W związku z powyższym zwracam się z następującymi pytaniami: 

1. Czy powołał Pan Radę Biznesu na kolejną kadencję? Jeśli tak, to kiedy i na jakiej podstawie? 

2. Czy zamierza Pan powołać Radę Biznesu na następną kadencję? 

3. Ile odbyło się posiedzeń Rady Biznesu w 2021 roku i na jakiej podstawie prawnej? 
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